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Írásbeli kérdés

az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 .§(2) bekezdése alapján kérdést kívánok feltenn i

Gráf József földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterne k

„Folytatódik-e a term őföldért életjáradékot program?”

	

címmel.

Kérdésemre írásbeli választ kérek Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a kormány
tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

A termőföldért életjáradékot program sikere vitathatatlan, folytatása a kormányprogramban i s
szerepel .
Az utóbbi időben azonban alig lehet hallani róla .
Nagyon sokan kérdezik tőlem, hogy a legutóbbi pályázatra beadott kérelmüknek miko r
tesznek már eleget, azaz mikor kapják meg az életjáradékot ?
Mások az iránt érdeklődnek, mikor írják már ki a következő pályázatot és várhatóan milye n
tartalommal ?

Tisztelettel várom válaszát!

Farkas Imre
országgyűlési képviselő

Budapest, 2007 . november 21 .
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